
Protokół nr 46/2013
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów

Rady Miasta Luboń
z dnia 18 grudnia 2013 roku.

Obecność zgodnie z listą obecności ( zał. nr 1 ).
Rozpoczęcie posiedzenia godz. 16.35 w sali narad Rady Miasta.

Porządek posiedzenia:

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Luboń na rok 2013.
2. Projekt uchwały w sprawie zmiany WPF na lata 2013-2022.
3. Projekt uchwały w sprawie wydatków niewygasających.
4. Plan pracy Komisji Budżetu i Finansów na rok 2014.
5. Projekt uchwały w sprawie budżetu miasta Luboń na rok 2014.
6. Wolne głosy i wnioski.
7. Przyjęcie protokołu nr 42/2013.

             
Przebieg posiedzenia:

Ad.1
Projekt uchwały przedstawił p. Skarbnik. Ideą tej zmiany było dostosowanie dochodów i wydatków
do planowanego wykonania. Dochody: największe zmiany w paragrafach dot. środków 
zewnętrznych, środków od deweloperów oraz zmniejszamy wpływy z udziału w podatku 
dochodowym od osób fizycznych. Wydatki: największe zmiany dot. inwestycji, które zmniejszają 
się o kwotę 3,8 mln. Regulujemy również kwestie związane z dotacjami. Następnie radni zadawali 
pytania, odpowiadał p. Skarbnik.
Radny Dworaczyk zapytał o przyczynę zmniejszenia kwoty na termomodernizację. Odp. Projekt 
nie został rozliczony do końca-odroczenie.
Radna Matysiak : czy dochody ze sprzedaży majątku 900 tys. będą wykonane? Odp. Tak.
Przewodniczący RM Samulczyk pytał o środki niewygasające i środki od deweloperów.
Radny Okupniak; czy kwoty od deweloperów zostały zapisane w przyszłorocznym budżecie? Odp. 
p. Burmistrz: tak.
Przew. Samulczyk: co zrobimy za 200 tys. na ul. Cmentarnej? Odp. Chodnik.
Radny Dworaczyk: jakie są przyczyny zmniejszenia podatku od osób fiz. o ponad 500 tys.
Odp. My planujemy, a minister ustala na podstawie wskaźników.
P. Skarbnik przedstawił autopoprawkę dot. działów 80104 i 80106 – regulacja dotacji oświatowych.
 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu na rok 2013

W głosowaniu wzięło udział 6 radnych.
Za                       - 3 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 3 radnych

Komisja wydała pozytywną opinię o projekcie.

Ad.2
P. Skarbnik wyjaśnił, że zmiana polega na dostosowaniu wielkości przyjętych w WPF do zmian w 



budżecie.

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany WPF na lata 2013-
2022.

W głosowaniu wzięło udział 6 radnych.
Za                       - 3 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 3 radnych

Komisja wydała pozytywną opinię o projekcie.

Ad.3
P. Skarbnik: uchwałę podejmujemy w tym celu, aby zakończyć rozpoczęte inwestycje w roku 
bieżącym i wykonać je ze środków zaplanowanych w 2013. Autopoprawką wykreślamy 
termomodernizację. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  wydatków niewygasających.

W głosowaniu wzięło udział 6 radnych.
Za                       - 4 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 2 radnych

Komisja wydała pozytywną opinię o projekcie.

Ad.4
Plan pracy zał. nr 2.

Przewodnicząca poddała pod głosowanie plan pracy Komisji Budżetu i Finansów na rok 2014.

W głosowaniu wzięło udział 6 radnych.
Za                       - 6 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 0 radnych

Plan przyjęto.

Ad.5
Opinie innych komisji o projekcie budżetu na rok 2014:
Komisja Ochrony Środowiska - opinia pozytywna, brak wniosków.
Komisja Organizacyjno Prawna - opinia pozytywna, brak wniosków.
Komisja Sfery Społecznej - opinia pozytywna, brak wniosków.
Komisja Komunalna - opinia pozytywna, 2 poprawki. Jedna autopoprawka zaproponowana przez 
burmistrza polega na zdjęciu środków z projektów na budowę kanalizacji deszczowej. Drugi 
wniosek o wykreślenie z uzasadnienia projektu uchwały budżetowej budowy ulicy Wschodniej.
Komisja  Budżetu i Finansów - opinia pozytywna, ten sam wniosek o wykreśleniu z uzasadnienia 
ul. Wschodniej.
Przewodnicząca odczytała opinię Komisji Budżetu i Finansów (zał. nr 3).

Przewodnicząca poddała pod głosowanie stanowisko Komisji Budżetu i Finansów.



W głosowaniu wzięło udział 6 radnych.
Za                       - 4 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 2 radnych

Komisja wydała pozytywną opinię.

Ad.6
P. Skarbnik przedstawił dalsze autopoprawki burmistrza do projektu budżetu na 2014, których 
komisja nie opiniowała.
Radny Okupniak poprosił o rozpisanie wydatkowania kwoty 158 tys. z działu 80110.

Ad.7
Członkowie komisji przyjęli protokół nr 42/2013.

W głosowaniu wzięło udział 6 radnych.
Za                       - 6 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 0 radnych

Posiedzenie zakończono o godz. 18.00.

    …..............................................                                 ….............................................................
    Sekretarz ( Andrzej Okupniak )                                 Przewodnicząca ( Małgorzata Matysiak )

Załączniki:

1. Lista obecności.
2. Plan pracy Komisji Budżetu i Finansów na rok 2014.
3. Opinia Komisji Budżetu i Finansów.


